
PROTOKÓŁ Z OBRAD III SESJI RADY GMINY BOLESZKOWICE IX KADENCJI w dniu 27 

czerwca 2024 roku. 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Boleszkowicach przy ul. Poznańskiej 19A 

Otwarcie sesji godz. 11:00 

Zamknięcie sesji godz. 13:30 

Obecni na sesji. 

Radni według listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

Nieobecni: 

Radna Dorota Sadowska, Radna Jolanta Szczepaniak, Radny Jan Woźniak 

 

Ad. 1  Sprawy regulaminowe: a) otwarcie sesji, b) stwierdzenie kworum, c) przyjęcie 

proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dominika Guszkowska otworzyła obrady III Sesji Rady Gminy 

Boleszkowice. Przywitała radnych oraz gości zaproszonych. Stwierdziła że w obradach sesji bierze 

udział 12 radnych, co stanowi kworum przy którym można obradować i podejmować prawomocne 

uchwały Rady Gminy. Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad sesji, 

stanowiący załącznik do protokołu. 

Wójt Marek Czypar zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnych w związku z wykonywaniem mandatu oraz diet sołtysom. 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o wykreślenie punktu 7. Informacja z działalności Zespołu Szkół 

w Boleszkowicach za I półrocze roku szkolnego 2023/2024. 

Ad. 2 Bezpieczeństwo publiczne w Gminie – informacja za rok 2023, oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy. 

Przedstawił asp. sztab. Mariusz Młynarczak – Komendant Komisariatu Policji w Dębnie. 

Ad. 3 Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Boleszkowice za 

2023 rok w tym sprawozdanie finansowe. 

Przedstawił Komendant Gminny OSP – Sławomir Ciechanowicz. 

Ad. 4 Informacja na temat bezrobocia w Gminie Boleszkowice – informacja za rok 2023, skuteczne 

formy przeciwdziałania bezrobociu, łagodzenie skutków bezrobocia oraz aktywizacja osób 

bezrobotnych. 

Przedstawił Robert Remberger z centrum aktywizacji zawodowej,  w zastępstwie za Pana Wiktora 

Tołoczko – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy. 

Ad. 5 Informacja o działalności Przychodni NZOZ w Boleszkowicach za 2023 rok oraz 

przedstawienie planu pracy na 2024 rok. 

Nie było zaproszonego lek. Adama Winnickiego – Gabinet POZ w Boleszkowicach 

Ad. 6 Utrzymanie i remont dróg powiatowych, wojewódzkich oraz planowane inwestycje realizowane 

na terenie Gminy Boleszkowice. 

Nie było zaproszonego Pana Roberta Petruk – Naczelnika Wydziału Dróg 

Nie było zaproszonego Pana Michała Żuber – Dyrektora Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich (przewodnicząca odczytała informację przysłaną do biura-rady przez RDW) 

Ad. 8 Plany organizacyjne oraz stan przygotowań organizacyjnych  do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2024/2025. 

Przedstawiła Dyrektor Zespołu Szkół w Boleszkowicacah – Sylwia łaskarzewska –Pacewicz. 

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z  Organizacjami pozarządowymi i innymi 



podmiotami w rozumieniu przepisów Ustawy o Działalności Pożytku Publicznego i Wolontariacie za 

2023 rok. 

Przewodnicząca poinformowała że Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z  Organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu przepisów Ustawy o Działalności Pożytku 

Publicznego i Wolontariacie za 2023 rok zostało przedstawione podczas prac komisji w dniach 24-25 

czerwca 2024 r. 

Ad. 10 Informacja dotycząca harmonogramu działań w związku z organizacją dożynek gminnych. 

Przewodnicząca poinformowała że Informacja dotycząca harmonogramu działań w związku 

z organizacją dożynek gminnych została przedstawiona podczas prac komisji w dniach 24-25 czerwca 

2024 r. 

Ad. 11 Sprawozdanie Wójta gminy Boleszkowice za okres międzysesyjny.  

Przedstawił Wójt Marek Czypar. 

Radna Sabina Bednarz zapytała o spotkania ze Starostą i Wicestarostą. 

Wójt odpowiedział że spotkanie dotyczyło zaproszenia w/w osób żeby pokazać o jakich inwestycjach 

dla nas priorytetowych a realizowanych przez Powiat rozmawiamy i chcielibyśmy żeby w najbliższej 

kadencji zostały zrealizowane. 

Radny Karol Śpiewak zapytał czy wszystkie zaplanowane inwestycje idą zgodnie z harmonogramem, 

czy jest zagrożenie terminu i na jakim etapie jesteśmy na ulicy Spacerowej. 

Wójt odpowiedział że na dzień dzisiejszy nie widzi zagrożenia jeżeli chodzi o niedotrzymanie 

terminów. Wszystkie inwestycje które są realizowane na terenie gminy idą zgodnie 

z harmonogramem. Jeżeli chodzi o ulicę Spacerową termin jest do 30 września tego roku, wykonawca 

dość mocno zidentyfikował swoje działania i prace przebiegają nawet szybciej niż zakłada to 

harmonogram. 

O godz. 11:50 na obrady sesji przybył Radny Jan Woźniak. 

Radny Artur Żugaj zapytał o drogę na Wyszynę, dofinansowanie dodatkowe w związku z dojazdem 

do pól, tutaj ja też widzę jakąś furtkę w tym przypadku można by to było zrobić. Radny zapytał 

również czy dokumentacja na drogę do Wyszyny jest zrobiona. 

Wójt odpowiedział, że dokumentacja jest zrobiona, jest dostępna w Starostwie Powiatowym, została 

ukończona w listopadzie ubiegłego roku. Została podzielona na trzy etapy no i oczywiście droga na 

Wyszynę też znajduje się w priorytecie.  

Radny Artur Żugaj zapytał o remont Szkoły Podstawowej, to też te prace są wykonywane w ramach 

dofinansowań i jaki udział jest Gminy. 

Wójt odpowiedział że tak, złożyliśmy wniosek do Polskiego Ładu w ramach zabytków, otrzymaliśmy 

dofinansowanie w wysokości 98% wkład własny tutaj jest 2%. Koszt inwestycji 900 tysięcy złotych, 

jak państwo widzicie proces zaawansowania prac na poziomie około 70% mam nadzieję że termin 

będzie zachowany tj. 31 sierpnia 2024 r.  

Radny Artur Żugaj zapytał o opracowywany plan wodociągu Boleszkowice-Wysoka, czy ten plan 

zakłada wymianę rur na tym odcinku. 

Wójt odpowiedział, że nie. Inwestycja dotyczy budowy sieci na odcinku stacja uzdatniania wody 

Boleszkowice – stacja uzdatniania wody Wysoka. To będzie bezpośrednio połączenie między jedną a 

drugą stacją bez przyłączy, natomiast infrastruktura od stacji podnoszenia ciśnienia na razie nie jest 

uwzględniana i nie jest modernizowana. 

Radna Anna Bukiel zapytała czy na ulicy Leśnej będzie przeprowadzona kontrola burzówki. 

Wójt odpowiedział, że pracownicy ZUK przeczyścili oba wpusty znajdujące się na tej ulicy i są one 



drożne. Powiat przy jednej posesji utwardzi dojazd do posesji aby woda która się gromadzi na ulicy 

nie przedostawała się na prywatną posesję.  

Radna Anna Bukiel zapytała o spotkania z urbanistą. 

Sekretarz odpowiedziała że spotkania odbywają się we wszystkich sołectwach Gminy. Na dzień 

dzisiejszy chodzi o to żeby powiadomić jak największą ilość mieszkańców, stąd też staramy się do 

każdego dotrzeć i bezpośrednio do każdego mieszkańca dostarczamy informację o miejscu i terminie 

spotkania. Mimo to frekwencja jest bardzo mizerna no ale każdy mieszkaniec wie, ma informację 

czego dotyczy spotkanie. Kolejne spotkania odbędą się na kolejnych etapach realizacji tego planu 

ogólnego tak jak powiedziała pani urbanistka na spotkaniu.  

Radna Renata Matuszewska zapytała czy w tych priorytetach mieści się też droga powiatowa przez 

Gudzisz przynajmniej przebudowa odcinka pod górkę przed „szkołą” i przed mostem pobocze które 

się zapada, jakiś remont i czy Powiat ma jakieś plany odnośnie chodników, kontynuacji ciągów 

rozpoczętych na przyszły rok czy też na przyszłe lata.  

Wójt odpowiedział, że był ze Starostą, Wicestarostą i kierownikiem rejonu dróg na tych dwóch 

odcinkach, chcieliśmy pokazać jak wygląda sytuacja odnośnie dróg powiatowych w Gudziszu, poszło 

od nas pismo że jest to dla nas bardzo ważne, chodzi o bezpieczeństwo. Nie jestem w stanie 

powiedzieć czy to zostanie wykonane wiem, że to na dzień dzisiejszy zostało tylko utwardzone 

powierzchniowo, na jakim to etapie będzie i czy to zostanie w trzecim, czwartym kwartale tego roku 

nie jestem w stanie tego powiedzieć, szkoda, że nie ma przedstawiciela ze starostwa powiatowego, 

może byśmy się dowiedzieli więcej. Jeżeli chodzi o ciągi piesze w miejscowości na dzień dzisiejszy 

nie słyszałem, wręcz jestem przekonany, że nie ma planów odnośnie ciągów pieszych na terenie 

gminy Boleszkowice. Jest tylko jedna dokumentacja na ciąg pieszy, to jest dokumentacja 

w Boleszkowicach na ulicy Leśnej.  

Sprawozdanie Wójta za okres od 6 maja 2024 r. do 23 czerwca 2024 r. przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 Debata nad raportem o stanie Gminy za 2023 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie wotum 

zaufania Wójtowi Gminy Boleszkowice. 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Boleszkowice za rok 2023, 

- przedstawił Wójt Marek Czypar, 

b) debata nad raportem, 

- brak pytań, 

c)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Boleszkowice wotum zaufania. 

Wykaz głosowań 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku wprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Boleszkowice wotum zaufania (2024-06-27 12:09:21) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2, 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0.  

Ad. 13 Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za rok 2023 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy Boleszkowice za 2023 

rok: 



a) rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Boleszkowice za 2023 rok, 

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2023 rok, 

c) rozpatrzenie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Boleszkowice za 2023 rok, 

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Boleszkowice za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia,  

- odczytała Skarbnik Gminy Barbara Jakubowska, 

e) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Boleszkowice w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Boleszkowice absolutorium z wykonania budżetu za 2023 rok, 

- odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sabina Bednarz, 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dot. wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boleszkowice z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok, 

- odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sabina Bednarz, 

g) dyskusja, 

h) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Boleszkowice wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2023, 

Wykaz głosowania 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Boleszkowice wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2023 (2024-06-27 12:21:09) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

i) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wykaz głosowania 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok (2024-06-27 12:23:14) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

Ad. 14 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Wykaz głosowań 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr LII/370/2023 Rady Gminy Boleszkowice z dnia 27 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Boleszkowice na 2024 rok (2024-06-27 12:32:39) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 



obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr LII/371/2023 Rady Gminy Boleszkowice z dnia 27 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boleszkowice na lata 2024 – 2032 

(2024-06-27 12:34:59) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Planowania oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Boleszkowice na drugie półrocze roku 2024 (2024-06-

27 12:38:28) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Boleszkowice na drugie półrocze roku 2024 

(2024-06-27 12:41:48) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Boleszkowice 

na drugie półrocze 2024 roku (2024-06-27 12:43:47) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 



ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej własnością Gminy Boleszkowice 

w drodze bezprzetargowej (2024-06-27 12:46:04) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej własnością Gminy Boleszkowice 

(2024-06-27 12:48:27) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej własnością Gminy Boleszkowice 

w drodze bezprzetargowej (2024-06-27 12:50:40) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej własnością Gminy Boleszkowice 

w drodze bezprzetargowej (2024-06-27 12:53:16) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 



WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów 

pogrzebu (2024-06-27 12:59:43) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania Strategii Rozwoju Gminy Boleszkowice na lata 2016 

– 2024 (2024-06-27 13:02:19) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 

publicznym prowadzonym przez Gminę Boleszkowice (2024-06-27 13:05:42) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa należności podatkowych, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wynagrodzenia za inkaso (2024-06-27 13:11:03) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0), nieobecni: 2 

ZA – 13 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Agnieszka Stankiewicz; Ryszard Stoparek; 

Zbigniew Strzelczyk; Karol Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0.  

Przerwa w obradach od godz. 13:11 – 13:24 

O godz. 13:12 obrady sesji opuściła Radna Agnieszka Stankiewicz 



UCHWAŁA NR III/ /2024 RADY GMINY BOLESZKOWICE z dnia 27 czerwca 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/315/2023 Rady Gminy Boleszkowice w sprawie ustalenia wysokości 

diet radnych w związku z wykonywaniem mandatu oraz diet sołtysom (2024-06-27 13:27:30) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0), nieobecni: 3 

ZA – 12 – Sabina Bednarz; Anna Bukiel; Dominika Guszkowska; Marek Karnicki; Renata 

Matuszewska; Marzenna Migacz; Michał Sługocki; Ryszard Stoparek; Zbigniew Strzelczyk; Karol 

Śpiewak; Jan Woźniak; Artur Żugaj; 

PRZECIW – 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0.  

Ad. 15 Wolne wnioski i informacje. 

Radny Artur Żugaj zapytał o drogę na Wyszynę, chodzi o dziury, żeby to zgłosić do Powiatu. 

Ad. 16 Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

 

Szczegółowy zapis z obrad z dnia 27 czerwca 2024 roku na stronie internetowej 

https://boleszkowice.tv-polska.eu/ 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

  

                                                                           

Sporządziła 

Ewa Walczak 

Inspektor ds. obsługi biura Rady                

 

 


